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1 Styrelsen verksamhetsberättelse 2022/2023 
 

Sammanfattning 

Uppstarten av säsongen genomfördes av avgående styrelse då årsmötet blev framflyttat till den 18 

september. Klubbdagen och uppstarten av innebandyskolan finns då inte med i 

verksamhetsberättelsen men onämns då de tillhör säsongen.  

I slutet av september tillträdde den nyvalda styrelsen och arbetade sig in i verksamheten. Under 

höstlovet spelade våra 6 tjejer och 2 killar födda 2005 Distriktslags SM i Umeå och i slutet av samma 

månad bjöd styrelsen ledarna på en inspirationsföreläsning ”Bredd eller Elit – går det att 

kombinera?” med Johan Örtendahl. Efter föreläsningen serverades julbordoch mingel där ledare 

nätverkade med varandra.  

Glöggmingel med ordförande och försäljning av våra profilprodukter och vår barn- och 

ungdomsansvarige arrangerade tillsammans med föräldrarna Lussecupen för de minsta på grön nivå. 

Januari började med distriktslags SM för spelare födda 2006, vi hade med 6 tjejer och 2 killar med i 

truppen för att representera Halland. 

I mars vinner våra tjejer Jas kvalet till Innebandyfesten och är ett av 16 bästa lagen i Sverige om att 

spela slutspel i Uppsala 14–16 april. Tjejerna gjorde en grym prestation och placerades som sjunde 

(7:e) bästa lag i Sverige.  

I april är det cuptid för alla våra lag och vi genomförde Onsalaspelen återigen. Det blev ett lyckat 

arrangemang där alla spelare får spela i mixade lag med en mindre uppvisningsmatch av de senior 

och junior ledare som agerat ledare för de mixade lagen. 

 
Styrelsen 2022/2023      
Ordförande   Lisette Wallström 

Kassör    ordförande/God Ekonomi Helena Tholin 

Ledamot, vice Ordf.  Jonas Landgren 

Ledamot    Tomas Östebo   

Ledamot    Camilla Emring 

Ledamot   Dennis Clarin 

Ledamot    Mikael Egnér 
Suppleant       Sebastian Christenson  
Revisor    Håkan Berggren 
 
Valberedningen  
Ordförande   Martin Lundh 
Ledamot        Malin Källman 
Ledamot        Elenor Juneman   
 
   
Representation  
Hallands Innebandyförbunds Årsmöte                                                    
Hallands Innebandyförbunds Ordförandedialog Höst och Vår               
Hallands Innebandyförbunds Domarmöte                                            
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Hallands Innebandyförbunds Reko föreningsgenomlysning    
Hallands Innebandyförbunds Serieutvecklingsmöte        
Dunross Sponsormöte                                                      
Hallands Idrottsförbund Sisu Rickard Boman 
Handelsbanken 
Kungsbacka kommun hälsocertifiering 
Kungsbacka kommun Ordförandedialog 
Kungsbacka kommun Hallutvecklingsmöte                  
Kansliet har löpande kontakt (föreningsutveckling, halltider, etc.)                              
      
Möten med andra intressenter till OIBK sker löpande Sponsorer, Klubbhuset, Innebandykungen, OBK, 
Kyrkan, Fritid, övriga föreningar m fl. 
 

 

Styrelsen och kansliet har under året medverkat i/arrangerat:                                      

• Klubbdag   
• Innebandyskolan 
• Lussecupen       
• Julbord och föreläsning till Ledarna                    
• Julklappsförsäljning med glögg                              
• Slutspelsarrangemang både dam och herr 
• Kvalspel JAS  dam  
• Onsala Spelen 
• Dunross föreningsavstämning                              
• Reko föreningsutveckling genomlysning av HIBF  

 

Medlemmar (fjolårets siffror i parantes) 

Totalt 752 (710) medlemmar varav:  

▪ 495 (541) aktiva spelare 
▪ 96 (118) aktiva domare/ledare/tränare/spelande ledare 
▪ 64 (51) supporter/föräldrar 

Fördelning av flickor/pojkar i åldrarna 7–20 år -  542 st (482) 

▪ 214 (197) flickor (39 %)   
▪ 328 (285) pojkar (61 %) 

 

Sponsorgruppen 

▪ Jonas Landgren(ansvarig)  
▪ Nytt matchställ inför säsongen 23/24 
▪ Sargplatser i Presse och Rydet, reklam på vattenflaskor, Onsala Runt mm 
▪ Nått de budgeterade målen inom en rimlig marginal då endast en person arbetat 

med dem – finns stort utrymme för föreningen att få in fler sponsorer men det krävs 
fler som arbetar med uppdraaget. 
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Sportsektionen   

▪ Sportsektionen har under året bedrivit utökad verksamhet på Kapareskolan, vilket 
inneburit 1 tillfällen i veckan med innebandy, när skolan varit öppen. 
Ungdomsansvarig har skött det. 

 

Utbildning  

▪ 18 ledare har deltagit i GU-utbildning 

▪ 10 ledare har gått gröna, blåa och röda utbildningar 

▪ 17 ledare har gått Tema Senior och fortbildning  

▪ 19 domare gick utbildning 

▪ Utvecklingsläger och breddläger för födda -06 och 07  

 

Hälsocertifiering     

Vi har varit hälsocertifierade varje år sedan 2013 

▪ Syfte: barn, ungdomar och andra aktiva ska kunna vara aktiva i en hälsosam och ännu 
tryggare föreningsmiljö 

▪ Kvalitetsmärkning, vad kan man kräva och förvänta sig av OIBK när det gäller t ex 
ledarutbildningar, alkohol, droger, mobbning m.m. 

▪ Drogförebyggande arbete, Värdegrundsarbete och Höjd utbildningsnivå på barn- och 
ungdomsledare 

▪ Extra bidrag på 50 kronor, per aktiv medlem 7–20 år 

 

Onsala Runt  

Inställt 2020 p g a Corona, genomfört digitalt 2021, inställd 2022 + 2023 ingen ansvarig 
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DM – Bäst i halland 

▪ Dam 1  Silver 
▪ F08 Silver 
▪ F09 Guld  
▪ P09 Silver 
▪ Dam JAS laget vall kvalet och gick till Innebandyfesten 
▪ Dam JAS laget slutade på en 7:e plats i SM i Allsvenska slutspelet  
▪ I Hallandslaget födda 2005 deltog 6 tjejer och 2 killar.  
▪ I hallandslaget födda 2006 uttogs 6 tjejer och 2 killar 
▪ Det finns en stolthet och glädje i våra lag som är stark. 
▪ Ledarskapet är stolta över att vara ledare i OIBK och vill vidareutveckla föreningen. 

 
En stolt ordförande blickar tillbaka på säsongen som gått och ser att framtiden ser ljus ut för oss med 
rosa hjärtan.  
 

2 Klubblagens verksamhetsberättelser 

Under året har vi haft 24 träningsgrupper, 11 st Dam/flickgrupper och 13st pojkgrupper.  

De flesta ledarna i lagen har sammanfattat sina verksamhetsberättelser nedan:  

 

 

1.1 Dam 1 

 

Laget 
Dam 1 var totalt 20 utespelare och 2 målvakter under säsongen och representerade Onsala IBK i 

främst i Division 1 och JAS, samt vissa inhopp i Division 2. 

Truppen föryngrades en hel del då vi tappade totalt 9 mer eller mindre rutinerade spelare till studier 

i utlandet/annan ort, militärtjänstgöring, resa och en som prövade vingarna i Allsvenskan. 

• Tränarstaben 
Laget tränas av Mattias Hermansson (huvudtränare). Till sin hjälp har han under säsongen haft Jonas 

Landgren på matcher och med fys, samt att Anders Forsström som ansvarig för JAS har hållit ca. 1 

träning per vecka. Samarbetet med JAS har varit extra tajt denna säsong, då alla utom 5 i 

damtruppen åldersmässigt låg i JAS ålder. Mot slutet av säsongen hjälptes vi också åt så att vi var 2-3 

ledare på varje match.   

• Träningar 
Vi har tränat 3 gånger per vecka.  

• Måndagar 19.00–20.30 (Presse) 
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• Onsdagar 20.30–22.00 (Presse) 

• Torsdagar 19.00–20.30 (Presse) 

Vår försäsong drog vi i gång 16 maj och körde på till 30 juni innan vi gick sommarvila under juli 

månad. Den 1 augusti startade vi i gång igen och körde försäsongsträning tills vi gick in i ordinarie 

träningssäsong. På försäsongsträningen körde två fys-/innebandypass i veckan samt ett gemensamt 

pass med grupptränare på Nordic Wellness.  

Från det att vi startade upp med försäsongsträning i maj 2022, tills vi avslutade huvudsäsongen i april 

2023 har vi hunnit med cirka 110 träningspass (innebandy, löpträningar och privat gruppträning på 

Nordic Wellness mm.). Vi har haft ett snitt på ca. 15 tjejer per träningstillfälle under säsongen. 

Vi har också fortsatt med uppträning från Dam 2 för att få bra tryck på träningarna. Dock har det 

varit svårt att få till då våra träningstider inte matchar perfekt och att träningar ofta faller bort till 

förmån för matcher. 

• Träningsmatcher 
Vi spelade träningsmatch, den 14 augusti borta mot Lerum. 

• DM 
DM för säsongen 2022/2023 spelade vi vårt gruppspel under september månad och vann vår grupp. 

Dessa matcher blir ofta en form av träningsmatcher, då det är svårt att hinna med så mycket mer 

under augusti/september, speciellt som många dubblerar i Dam/JAS. 

Vi tog oss sedan vidare till final efter seger i semifinalrundan mot Vinberg. DM finalen var ett grymt 

fint arrangemang i Varberg, men tyvärr förlorade vi finalen mot ett starkt Warberg. 

 

• Cuper 
Detta år testade vi ett nytt grepp och istället för Björnslaget så anmälde vi oss till Falkenberg Cup. 

Cupen är en cup med matcher på 3x20 minuter och med ett tunt material i början på säsongen så 

gick vi hårt åt på ett antal spelare. Slutligen stod vi som segrare, vilket får ses som smått heroiskt då 

vi i finalen slog Kungälv med färre än 10 spelare. 

• Seriespel Div. 1 
I Div. 1 vann vi i år igen helt överlägset. Med 15 segrar, 1 oavgjorda och 1 förluster på 18 matcher så 

vann vi grundserien med hela 11 poäng tillgodo ner till tvåan.  

I seriens slutspel ställdes vi mot Vinberg i semifinalen och vann i den tredje och helt avgörande 

matchen. I finalen ställdes vi mot Varla, en finalrunda som även den gick till tre matcher, men där vi 

denna gång fick se oss besegrade i den direkt avgörande matchen. Ett snöpligt slut på säsongen, men 

med tanke på hur många ordinarie spelare vi tappade inför säsongen och hur vi genomgick en 

föryngringsprocess så måste vi ändå vara väldigt nöjda med det vi har presterat! 
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• Roligast 
Det finns mycket roligt att ta med sig från denna säsong, som måste ses som den bästa vi någonsin 

gjort. 

▪ Slutspelet, även om vi inte gick hela vägen, inför fullsatta läktare i Presse. 

▪ Segern i Falkenbergs Cup. 

▪ Att vi återigen tog oss hela vägen till DM-final. 

▪ Att stora delar av laget fick lira innebandyfesten med JAS (och de få äldre i laget följde med 

upp som supportrar). 

▪ Den fantastiska lagkänslan vi har i laget, den höga träningsnärvaron och avslutningen på 

Prison Island.  

Superkul också att Norra Halland fortsätter att fokusera så mycket på innebandyn i Kungsbacka och 

med ett stort fokus på oss i Onsalas damlag.  

• Nästa säsong 
Exakt hur nästa säsong ser ut är inte klart än. Träningsmässigt startar vi upp i maj likt tidigare 

säsonger och köra fys-/innebandyträning kombinerat med egna gruppträningspass på Nordic 

Wellness. Dessutom håller nu fantastiska Hanna Hagrenius 1 pass stenhård fysträning med oss varje 

onsdag under försäsongen. 

Vi tror att vi kommer tappa några spelare under säsongen som ska ge sig i väg ut på resor till olika 

delar av världen. Dessutom verkar det som någon spelare flyttar på sig för att testa vingarna i annat 

lag. Vi kommer lyfta upp ett par spelare från Dam 2 och har i skrivande stund ett helt gäng tjejer som 

är och provtränar med oss. Så just nu är det lite oklart hur många vi blir till nästa säsong och det 

kommer vara viktigt att vi lyckas få in några spelare utifrån. Vi önskar landa på 20-25 utespelare och 

minst 2 målvakter. 

Jag, Mattias Hermansson, fortsätter som huvudtränare och får med mig Anders Forsström som 

assisterande. Peter Stenfeldt som ska vara med och coach JAS tjejerna kommer vara med på 

Damlagets träningar och vi kanske även får hjälp av Jonas Landgren och Hanna Hagrenius med en del 

fys.  

Träningsmässigt kommer jag tillsammans med Anders Forsström leda våra 3 träningar i veckan. En 

dag i veckan hoppas vi kunna lägga Dam och JAS träningen direkt efter varandra så att de tjejer som 

dubblerar kan vara med på båda. Uppträning kommer ske från vårt Damjuniorlag/Dam 2. 

Till nästa säsong kommer vi som vanligt behöva mycket hjälp med schemaläggning av matcher för att 

undvika matchkrockar mellan Div. 1 och JAS (och till största möjliga mån även Div. 2).  

Sportsligt har vi nu levererat i topp flera år på rad och hoppas kunna vara där igen även nästa säsong. 

Det är av yttersta vikt att placera sig i topp av serien då man då kvalificerar sig för den nya Division 1 

till säsongen 2024/2025 (en sammanslagning mellan lag i Halland/Västsvenska/Skåne). Det kommer 

bli väldigt tufft, då många lag tagit rejäla kliv. För att lyckas med detta kommer vi behöva ha mycket 

mer stöttning kring matcher, med sekretariat, matchvärd, speaker och allt vad som kan tänkas där. 

Kan vi få ännu mer liv och rörelse kring damlagets matcher så kommer vi synas ännu mer och vara 

ännu mer attraktiva för alla tjejspelare i kommunen. Behöver inte bli så omfattande, men gärna få 
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ner de yngre tjejlagen allt som oftast (bara för att hänga och se daminnebandy och få idoler i 

klubben). Som tränare/coach vill man kunna fokusera på laget och matcherna och undvika så mycket 

som möjligt av allt annat. Speciellt på matchdagar! 

Vi hoppas vi fortsätter att få ekonomisk stöttning likt tidigare år, då det hjälper oss att ha en proffsig 

framförhållning och ett proffsigt sätt gentemot tjejerna. Att kunna skaffa träningskläder och fixa med 

”tilltugg” vid matcher etc. är grymt viktigt för laget och sprider sig när vi vill knyta till oss spelare från 

andra lag. Sportsligt siktar vi mot toppen i år igen, främst för att ta oss till den nya Division 1. Det 

kommer vara direkt avgörande för att fortsätta vara det främsta damlaget i kommunen. 

Mvh 

Mattias Hermansson, lagledare Damlaget 

 

1.2 Herr A-lag 

Ledare: Marcus Jarl, Emil Pettersson, Pierre Jarl 

Laget 
När vi först satte oss för att se över laget innan säsongen startade på sommaren så bestod truppen 
av ca 10st-12st spelare, efter lite arbete och rundringningar så fick vi ihop så vi kunde starta 
träningssäsongen med ca:20st innan seriepremiären kom det in ytterligare spelare så vi kunde 
stoltsera med ca: 26st spelare i truppen 

Ledare 
Vi har varit tre ledare hela säsongen varav två är spelande tränare samarbetet har fungerat utmärkt, 
om det finns något att anmärka på så är det att vi kanske skulle behöva någon ledare till som inte är 
spelande tränare Rollfördelning: Marcus har varit huvudtränare, Emil har varit assisterande tränare, 
Pierre har agerat Lagledare, tränare och Matchcoach 

Träningar 
Vi har haft 2st träningstider till förfogande Måndagar, Onsdagar träningstiderna har varit bra alltid 
lite svårare att få med alla på den senare tiden (Måndagar). Att träna 20:30-22 är inte optimalt, 
något att fundera på till nästa år! Upplägget var i början av säsongen generell ”komma igång” träning 
men efterhand som seriespelet rullade på så slipade mer & mer på matchsituationer, taktik och att 
hitta femmor som spelade bra ihop. 

Juniorer har varit välkomna på en av våra träningar i veckan (Måndagar) och dom flesta gånger så var 
det ca: 2 juniorer närvarande, dialogen med junior tränarna har fungerat utmärkt. 

Matcher 
Eftersom vi fick ihop ett lag ganska sent så var seriepremiären vår matchpremiär, måste säga att vi 
startade lite knackigt trotts att vi vann 8 av 10 matcher under hösten men efter årsskiftet (efter en 
lite svacka) så hittade vi en ny nivå och spelsystem som lovar gott inför nästa säsong. Resultatmässigt 
gjorde vi troligen vår bästa säsong slutade på andra plats och slog seriesegrarna Bräckan i sista 
Matchen. 
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Helt klart var vi en kandidat för att kunna vinna slutspel och gå vidare till kvalmatch för spel i DIV1, 
men efter lite snack med styrelse och laget tog vi ett gemensamt beslut om att inte delta i slutspelet! 

Övrigt under säsongen 
Denna säsong har varit en av dom roligaste som undertecknad varit med om (under alla 17 år i 
OIBK…. Galet) 

Vi sa inför starten att vi att det ska vara kul att vara del av detta lag och att det ska driva grabbarna 
till att komma på träningar och spela matcher, detta har helt klart varit ett framgångsrecept! En 
eloge till Marcus och Emil som lagt mycket tid o planering på aktiviteter såväl på som utanför 
innebandyplanen, deras engagemang har helt klart stärkt sammanhållningen och spelarnas intresse, 
efterhand så har flera spelare också engagerat sig i aktiviteter för laget. 

Ett stort TACK till alla i P11 som kom på sista matchen och spelade i Pausen och bidrog till fenomenal 
stämning i hallen ni hade helt klar del i att vi vann över Bräckan i den matchen. 

Nästa säsong 
Vi ser fram mot säsongen 23/24 med samma ledare och spelare ….inget krig i Ukraina… 2% inflation 
och lägre räntor! 
Väldigt positivt att vårt DIV4 lag tog sig upp i DIV3 nu hoppas vi på ett Juniorlags samarbete i trean 
Fler ungdomslag är välkomna att komma och titta på Senior matcherna, i år var ett lag (P11) och 
tittade. 

Önskemål från Herr senior: Matcharrangemang! 

Helt klart behöver vi titta på att skapa en matcharrangemangsgrupp och få lite stämning på våra 
hemmamatcher för våra senior lag i föreningen (Dam och Herr). Matcherna måste ses som fönstret 
utåt och ett bra arrangemang kommer dra publik och löna sig. Detta borde ligga i 
föreningens/styrelsens intresse att göra senior matcherna till en trevlig mötespunkt för alla 
innebandy intresserade i Onsala! 

Vid Tangentbordet / Pierre Jarl 

 

1.3 Herr C-lag 

Omnämns i Herr A-lag ovan. 

 

1.4 JAS Damjuniorer 
 

LAGET 

Hur många har Ni varit under säsongen? Gemensamma träningar med A-laget. 18 spelare som 

spelat matcher. 

Hur har antalet förändrats? Svårt att säga eftersom 03:orna inte får vara med och vi inte har 

någon egen träningsgrupp. Ingen i JAS-ålder som slutade och ingen som började med 

innebandy. Vi fick in Thea Gustavsson Alva Lantto från Varla. 



 
 

Onsala Innebandyklubb – Årsberättelse 2022/2023 

 

11 (33) 

Om så är fallet, vad är orsaken till det? 

  

LEDARNA 

Hur har ledarsidan sett ut, hur många har Ni varit, hur har det fungerat? Anders Forsström 

huvudtränare/coach, Jonas Landgren fys, Mikael Egnér lagledare. I slutet av säsongen kom även 

Mattias Hermansson med som ledare. 

Har Ni varit tillräckligt många ledare under säsongen? Ja 

  

TRÄNINGARNA 

Hur har Era träningar fungerat, upplägg, innehåll etc. Tränat ihop med Dam-laget. Fungerat bra 

Hur har Er träningstid fungerat, bra/dåligt.Bra 

Har tillgång till hall varit ok under säsongen? Bra 

Hur har samarbetet med närliggande lag sett ut? Bra 

  

MATCHER 

Vilka är Era erfarenheter kring de matcher och cuper Ni spelat, Bra/Dåligt, domarna, eventuella 

resultat etc. 

Kul säsong med en ny JAS-serie. Vi fick spela i södra serien istället för västra som vi spelat i tidigare. 

  

ÖVRIGT UNDER SÄSONGEN 

Vad har Ni upplevt mest positivt under säsongen? Väldigt kul med bra resultat. Vi förlorade bara 

mot Lund i serien (förutom bortamatch mot Malmö där vi fick skicka 08:orna på grund av krock 

med Div 1) 

Vad kommer Ni att förändra inför nästa säsong? Nya ledare i form av Magnus Wickman och 

Peter Stenfeldt 

Vilka övriga upplevelser har Ni haft och som Ni skulle vilja dela med Er av? Avgörande kvalmatch 

hemma mot Warberg i JAS (2:an mot 3:an i serien), där vi vann med 4-3 och fick biljett till 

Innebandyfesten som första Kungsbacka-lag någonsin. Innebandyfesten där vi vann 2 av 3 

matcher i gruppspelet och spelade jämnt mot Falun i kvartsfinal. Vi slutade på 7:e plats i Sverige i 

ett slutspel som alla stora föreningar satsar på. Många av de stora föreningarna har dessutom 

akademilag där de värvar in många spelare. Räknar man bort RIG Umeå så är vi 6:a i Sverige! 

Vilken feedback vill Ni ge föreningen, styrelsen m.fl.? Det har fungerat bra med JAS-laget 

Hur väl tycker Ni kansliet har fungerat avseende tillgänglighet? Från vår sida har kansliet 

fungerat 

  

INFÖR NÄSTA SÄSONG 

Hur kan vi förbättra kansliet till nästa år, något Ni saknar? Inte så mycket för själva laget. 

Smidigare hantering av lagkassa 

Hur ser det ut inför nästa säsong avseende spelare och ledare? Nya ledare i form av Magnus 

Wickman och Peter Stenfeldt. Många 04:or som blir för gamla. Blir nog en säsong med lite 

svagare resultat, men framtiden ser ljus ut! 

Hur kan vi som förening stötta Ert lag nästa säsong? Vi är nöjda med upplägget som varit i år 

Hur kan vi förbättra informationen från föreningen/styrelsen/sportchef? Tycker att det i stort sett 

fungerat bra 

Är Ni stolta över att vara ledare inom OIBK? Motivera gärna ditt svar. Ja 

Mvh 

Mikael Egnér 
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1.5 Dam 2 
 

LAGET 

Under säsongen har vi haft 26 spelare knutna till laget och totalt 30 spelare aktiva i någon aktivitet, 

träning eller match. Från försäsongen är det en ökning på över 70%! 

De nya spelarna har främst kommit från andra klubbar som lagt ner sina lag, men en hel del är också 

spelare som kommit tillbaka efter att ha lagt av med innebandyn. 

   

LEDARNA 

Vi har varit två ledare i laget och det har känts lite tunt. En eller två till hade varit fantastiskt, både 

för att komplettera våra svagheter som tränare och för att vi skall kunna täcka upp för varandra. 

Under våren har vi haft gästtränare med som har gjort stor skillnad, det märktes verkligen hur 

mycket bättre det blev att ha med en till. 

   

TRÄNINGARNA 

Vi har tränat två gånger i veckan och haft fys i anslutning till den ena. Träningstiden har inte varit 

optimal, men det har fungerat. Vi har haft ett limiterat samarbete med andra lag som har 

omarbetats ett par gånger och som kunde fungerat bättre, men överlag har det varit okej.  

   

MATCHER 

Vilka är Era erfarenheter kring de matcher och cuper Ni spelat, Bra/Dåligt, domarna, eventuella 

resultat etc. 

Vi har haft en grym utveckling under säsongen och verkligen inte haft resultaten med oss under 

våren. Tjejerna har vuxit i rasande fart och spelar grym innebandy. Vi har haft mycket kul runt 

matcherna trots att resultaten ibland gått emot oss. Vi har också varit på en cup i Linköping med våra 

yngre spelare, där vi växte samman som lag och verkligen hade en rolig upplevelse. Vi fick känna oss 

duktiga där och fick möta nya lag som var grymt duktiga. I maj åkte vi på långresa till Finland där vi 

spelade Helsinki Junior Challenge och mötte duktiga finska lag. Vi hade en helt galen resa och 

skapade många minnen. Syftet med resan var inte så mycket att spela cup som att göra något kul 

med laget, och det fick vi verkligen uppleva. Vi spelade jämna och spännande matcher och hann 

dessutom se lite av staden, skapade minnen på färjans dansgolv och åt hur mycket buffé som helst. 

Passade dessutom på att hetsa finnarna lite genom att spela Loreen på högtalare vart vi än gick. 

   

ÖVRIGT UNDER SÄSONGEN 

Vad har Ni upplevt mest positivt under säsongen? 
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Mest positivt under säsongen har varit mängden spelare som har dykt upp vecka efter vecka med 

outtröttligt engagemang och mängder av glädje. Vi har delat så många goda stunder och verkligen 

haft förtroende för varandra. Spelarna i laget är inte bara bra innebandyspelare utan också bra 

människor. 

Vad kommer Ni att förändra inför nästa säsong? 

Inför nästa säsong kommer vi trappa upp fysträningen och bli mer strukturerade under träning. Höja 

tempot och kravbilden en aning utan att tappa fokus på det roliga. 

Vilken feedback vill Ni ge föreningen, styrelsen m.fl.? 

Bättre struktur och tydligare riktlinjer. Mer stöd till nya ledare och tydligare vad som krävs och 

förväntas. Bättre kontakt med kansliet, det går inte att få tag på dem ibland. 

Extra matchprotokoll i kiosken. Generellt sett tycker jag att styrelsen gör ett bra jobb, det märks 

eftersom allt flyter på ganska bra. Ni är bra på att informera om diverse saker som händer också. 

Hur väl tycker Ni kansliet har fungerat avseende tillgänglighet? 

Okej i början av säsongen, i slutet har det ibland varit omöjligt att få tag på kansliet. Telefonsamtal 

och sms har ignorerats, mejl bekräftas inte att de är mottagna, utbetalningar dröjer. Har bitvis ställt 

till med problem för ledare och spelare vilket är tråkigt. 

   

INFÖR NÄSTA SÄSONG 

Hur kan vi förbättra kansliet till nästa år, något Ni saknar? 

Kanske behövs en till anställd för att hinna med alla uppgifter? Tydligare NÄR kansliet är "öppet" och 

man kan förvänta sig svar. Att inskickade mejl bekräftas att de är mottagna. Och att det svaras på 

mejl/sms/telefon innan en månad hinner passera. 

Hur ser det ut inför nästa säsong avseende spelare och ledare? 

Såvitt vi vet kommer vi tappa några spelare till div 1 och några kommer lägga av, men många vill 

också stanna. De är fundersamma då de inte fått besked om vad som händer med laget inför nästa 

säsong. Tyvärr vet ju inte vi ledare heller, annars hade vi gärna informerat dem... Eftersom vårt lags 

existens verkar bestämmas utifrån div1-lagets behov hade det varit trevligt om vi fick lite information 

om deras planer. Några i vårt lag har börjat titta på andra klubbar då det inte verkar finnas en 

framtid här. 

Hur kan vi förbättra informationen från föreningen/styrelsen/sportchef? 

Tycker det är bra redan. 

Är Ni stolta över att vara ledare inom OIBK? Motivera gärna ditt svar.  
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Ja, det är vi. Det är trots allt en fin klubb som är på gång uppåt, och framför allt en klubb som alltid 

har stått på "rätt sida" värdegrundsmässigt- vårt mål är att så många som möjligt ska spela 

innebandy, inte att vi ska bli en elitklubb. Det är det som är hjärtat i svensk folkidrott och det 

vackraste jag vet. Tyvärr finns det ledare inom klubben som drar lite åt andra hållet, så det är en oro 

att det ska hamna spelare i kläm pga att framgång i serien är viktigare än mängden spelare i klubben. 

Det finns redan spelare som lägger av pga detta och kommer bli fler om inte klubben ser till att skapa 

en plats där alla kan spela innebandy. Ett strukturerat och välplanerat spelarutvecklingssystem där 

det finns ett representationslag, ett utvecklingslag där målet är att nå representationslaget / tävla, 

och ett lag där man spelar för att innebandy är så jävla kul, där man fortfarande tävlar men inte 

toppar, bänkar och har krav. Just nu har vi många spelare igång på damsidan, så det är nog nu det 

ska hända om vi inte vill vänta 10 år till. Ta vara på chansen att fånga dessa ungdomar och bevara 

svensk idrottskultur. 

 

1.6 Div 4 Herr ung  
 

LAGET 

Hur många har Ni varit under säsongen? 

Hur har antalet förändrats? 

Om så är fallet, vad är orsaken till det? 

Vid säsongsstart hösten 2021 var vi 27st spelare. 

Vi gissar ca 6 spelare är kvar efter denna säsong. 

En del spelare har sökt sig till andra klubbar i Halland för att få utmaningar vi inte i dagsläget kan 

erbjuda via Onsala IBK. Vissa spelare har meddelat att de slutar med innebandy pga bristande 

intresse och tid. 

  

LEDARNA 

Hur har ledarsidan sett ut, hur många har Ni varit, hur har det fungerat? 

Har Ni varit tillräckligt många ledare under säsongen? 

Vid säsongsstart var vi tre ledare och under hösten tillkom ytterligare en tränare för att ta hand om 

en träning i veckan och även ansvara för laget i div 3. Tyvärr försvann denna träning vid många 

tillfällen då OIBK på grund av hallbrist var tvungna att lägga match på denna tid och då div 3 tränade 

med div 2 herrar för att truppen blev liten. 

Ledarna har nu inga personliga band kvar till detta lag och alla ursprungliga avslutar sitt engagemang. 

 

TRÄNINGARNA 

Hur har Era träningar fungerat, upplägg, innehåll etc. 

Hur har Er träningstid fungerat, bra/dåligt. 
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Har tillgång till hall varit ok under säsongen? 

Hur har samarbetet med närliggande lag sett ut? 

Tisdagar tränade Herrjunior för sig själva och de träningarna fungerade bra och med bra uppslutning 

från Herrjunior-spelarna. Upplägget för torsdagsträningen var en träning för både herrjunior och upp 

till 5st. P06 spelare. Under våren skulle torsdagsträningarna vara en förberedande JAS träning för 

grabbarna men försvann på grund av matchspel. 

Tiderna har varit bra, men många träningar försvann på grund av matchspel och covid.  

Samarbetet har inte fungerat optimalt under säsongen med andra lag och ledare.  

 

MATCHER 

Vilka är Era erfarenheter kring de matcher och cuper Ni spelat, Bra/Dåligt, domarna, eventuella 

resultat etc. 

Vi upplever att laget haft för många spelare som är för unga, vilket gjort att vi haft svårt att 

konkurrera. 

Nästa säsong 

Herrjuniortruppens kompletteras med yngre spelare nästa säsong och nya ledare tillsätts. 

Vilka övriga upplevelser har Ni haft och som Ni skulle vilja dela med Er av? 

Vi har noterat utmaningar med ledare som upplevs ge egna barn fördelar.  

Vilken feedback vill Ni ge föreningen, styrelsen m.fl.? 

- Det är naturligt med ”föräldratränare” i barn och ungdomslag, men styrelsen bör arbeta med 

tränarfrågan för juniornivå och upp. 

-Vid tillsättning av tränare, kolla gärna upp ambitioner, kompetens och engagemang. Önskar även 

uppföljning av utfall dvs. hur det gått i träningar och matcher. 

Hur väl tycker Ni kansliet har fungerat avseende tillgänglighet? 

Ok! 

Mvh 

Ledarna 

 

1.7 Herrjunior 

LAGET 
Truppen har bestått av ett 30-tal spelare i åldern P04-P07, där stommen har varit P06. Antal spelare 
har varierat under säsongen då flera har slutat och nya har tillkommit. Vi jobbar hela tiden med hela 
truppen som ett lag, vilket är en utmaning med olika åldersgrupper som tidigare har varit uppdelade. 
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P07 har anslutit som en del av HJ under säsongen. Ett gäng på 6 st P05-or har återkommit under 
våren vilket är väldigt roligt.  

LEDARNA 
Flera av de gamla P06-tränarna har slutat men å andra sidan har tränarna från P07 anslutit så vi är 
idag 4 ledare. Tränargruppen har nyligen börjat samarbeta och jobbar framåt för att skapa en god 
sammanhållning i hela truppen.  

SÄSONGEN 
Vi har haft en fullmatad säsong med träningar och matcher. Vi startade upp med Björnslaget och ett 
träningsläger i Skagen som var väldigt kul.  

TRÄNINGAR 
På träningarna har vi jobbat med ”teman” under ett antal veckor, tex pass, hålla bollen inom laget, 
uppspel, teknik etc. Detta gör det tydligare för både tränare och spelare och gör att vi kan utvecklas 
mer inom respektive område. Killarna tar mycket eget ansvar och växer med uppgiften. 
Träningstiderna tisdag och torsdag har funkat bra och det har varit god närvaro. 

Några spelare har fått chansen att träna med Div2-laget vilket har varit utvecklande. 

MATCHER 
Seriespelet i Röd 1 och Mörkröd Gbg funkade bra under hösten och vi hade goda resultat. Under 
våren blev det motigare med övervägande förluster.  

Vi är tacksamma för att det finns så många bra domare i föreningen och i förbundet. Vi jobbar 
ständigt med nolltolerans mot snack mot domare, medspelare och motspelare. Över lag har det 
fungerat bra. Dock har vi haft problem med ett specifikt domarpar som vi har blivit tilldelade många 
gånger och när dessa dömer blir det nästan alltid problem med klagomål. 

VARUMÄRKE/NÄTVERK 
Vi har idag ett fint samarbete med många lag runtom i Sverige, mycket pga av Piratcupen men också 
alla cuper vi varit på har vi skapat kontaktytor med lagens ledare. Det är ofta lagens ledare kommer 
fram till oss efter matchen och berömmer vårt spel och vill gärna möta oss i träningsmatcher etc. 
Internt satsar vi på att inkludera och engagera föräldrarna med sociala medier. Det skapar 
engagemang och där blir mycket roliga diskussioner allt som oftast. En viktig del av varumärke och 
nätverk är allt kul vi gör utanför planen tillsammans. Det behöver inte alltid vara innebandy!  

INFÖR NÄSTA SÄSONG 
Vi är tacksamma för allt stöd vi får från styrelsen och kansliet och ser fram emot ett fortsatt gott 
samarbete. Under nästa säsong jobbar vi på att Herrjunior ska bli en homogen grupp och vi är 
laddade för att ta tag i detta när säsongen drar igång. 

Alla spelare och ledare är stolta över att tillhöra laget och ser fram emot nästa säsong! 
 

1.8  P-07   
 
LAGET  

Hur många har Ni varit under säsongen? 
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Säsongen började med att flera spela var osäkra på fortsatt spel i Onsala Inebandy. 
Under hösten och fram till juluppehållet var vi en gemensamm träningsgrupp med P08 efter jul har vi 
haft en gemensam träningstrupp ihop med P06.  
Vid starten av säsongen så var vi 13 spelare på pappret, 12 aktiva. 

 
Hur har antalet förändrats? 
Antalet har i stort varit stabilt, två återvändande hockeyspelare kom tillbaka, en av dem fortsatte 
hela säsongen. En spelare har också testat på att spela med en annan klubb men valde sedan att åter 
ansluta till OIBK. Kan säga att vi i slutet varit 10 full dedikerade spelar som varit med och spelat 
matcher och cuper. 
 
LEDARNA 

Hur har ledarsidan sett ut, hur många har Ni varit, hur har det fungerat? 
Tre ledare har varit med under hela säsongen. Vi har som ledare haft ständig dialog om hur och vad 
vi ska göra. Vi har också fått en väldigt bra arbetsfördelning mellan vem som gör vad i allt från 
träningsplanering, jaga spelare, skriva information till föräldrar, fixa cuper, sälja toapaper och hålla 
koll på ekonomin.  
 

Har Ni varit tillräckligt många ledare under säsongen? 
Ja. 
  
TRÄNINGARNA 
Träningstiderna har varit olika före och efter juluppehållet. 
Före jul tränade vi ihop med P08 och med möjlighet att träna extra med P06. 
Efter jul har vi tränat ihop med P06 med en extra träning på fredag där alla i P08 varit inbjudna. 
Det har varit en utmaning att hålla en röd tråd i träningarna mellan de olika grupperna och några 
individer i truppen har inte kännt sig bekväma med att träna ”upp”. Utmanande att få ihop 
grupperna när trupperna har stora förändringar under året. 
  
MATCHER 
Med en tunn trupp så har vi inför varje match bjudit in spelare från 08 och 06. Vi har alltid klarat av 
att spela matcher. Under hösten hade vi olika lag varje match vilket resulterade i 0 vunna 
seriematcher. Seriespelet gick betydligt bättre efter juluppehållet så vi spelade med lite färre spelare. 
 
Totalt har vi spelat två cuper under hösten och två cuper under våren. Vårens cuper spelades med 
uteslutande P07: or. Säsongens sportsliga höjdpunkt var vinsten i B-Slutspelet i i Linköping Floorboll 
Games 
 
Att spela cuper och matcher med en tunn trupp är väldigt utmanade och det krävs att vi har ständig 
dialog med lagen upp och ner i åldersgrupperna. 
 
ÖVRIGT UNDER SÄSONGEN 

Vad har Ni upplevt mest positivt under säsongen? 
Vi har under säsongen utvecklat ett väldigt bra och konstruktivt utbyte med ledarna i P08 och 
P06(Herrjuniorerna). 
 

Vad kommer Ni att förändra inför nästa säsong? 
Vi kommer ingå i ett herrjuniorlag bestående av i huvudsak P05 – P07. Ambitionen är att spela i 
göteborgsserien mörkröd och i divition 3 (alltid ihop med A-Laget). Vi kommer fortsättnigsvis arbeta 
för att få ihop ett lag. Under senaste två säsongerna har P07 varit ett lag i tre olika konstellationer. 
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P07 som åldersgrupp, P07 som en del i herrjuniorena och P07 som en del i P08. Säsongen 23/24 är 
målet att till fulla ingå i herrjuniorlaget. 
 
  
INFÖR NÄSTA SÄSONG 
Hur kan vi förbättra kansliet till nästa år, något Ni saknar? 

- Har fått stöd om vi efterfrågar stöd. Dock efterfrågar jag mer aktiv roll och drivande roll för 
att samankalla och hålla ihop våra lag. Exempelvis en tydlig plan på vad och hur vi ska arbete 
från A-laget till innebandyskolan.  

 
Hur ser det ut inför nästa säsong avseende spelare och ledare?  

- Vi tror att en del spelare kommer försvinna pga intresse och andra prioriteringar. 
- Antal ledare kommer vara 4(Dennis, Niklas, Erik och Josef). Dennis och Niklas kommer 

ansvara för mörkröd serie, Erik och Josef kommer ansvara för div 3. 
 
Hur kan vi som förening stötta Ert lag nästa säsong? 

- Kommunikation med föräldrar om hur det är att leda och träna lag och vilka förväntningar 
man som förälder kan ha på idiella ledare. Förklara och informera föräldrar och ledare vad 
betydelsen breddförening är och vad det ställer för krav på alla som är involverade. 

 
Hur kan vi förbättra informationen från föreningen/styrelsen/sportchef? 

- Mer kommunikation kring konkreta planer och aktiviteter.  
 
Är Ni stolta över att vara ledare inom OIBK? Motivera gärna ditt svar. 

- Väldigt stolt. Vi är en breddförening som eftersträvar inkudering och att stå bakom allas rätt 
till idrott.  

 

 

1.9  Damjuniorer  
 

LAGET 
Antalet spelare har under säsongen varit 15st vara en målvakt. En spelare har tillkommit samt att 

vi har tappat en spelar sent under säsongen. 

Vi har under våren i serien Mörkröd A lånat in intresserade spelare från D2 att stärka upp laget. 

LEDARNA 
Vi är totalt fyra ledare med olika ansvarsområden inom laget. Alla ledare har inte behövt delta på 

alla träningar. I regel har vi varit 3-4 ledare per träning och vid ett fåtal tillfällen pga sjukdom eller 

resor i tjänsten enbart 1-2 ledare.  

TRÄNINGARNA 
Vi har under säsongen tränat tre dagar i veckan, två på storplan och en i Furulidskolans 

idrottshall.  

Det har mestadels varit god uppslutning på alla träningar men något mindre på träningen på 

Furulidskolan pga tjejerna inte lika enkelt kan ta sig till träningen själva.  
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Lagets filosofi har legat på att träna mycket teknik, närspel och matchlika situationer. Att få så 

mycket bollkontakt som möjligt vid varje träningstillfälle. Vi har i större utsträckning tränat tre mot 

tre på liten plan än fem mot fem på storplan. De dagar som vi har tränat på Furulid har vi 

fokuserat på teknikövningar eller spelövningar som kan utföras på liten plan.  

Vi har till viss del samarbetet både med F09 samt D2. Alla spelare som vill har fått möjlighet att 

prova på att träna med D3 och de som har andra idrotter som har krockat med ordinarie 

träningstider har givits möjlighet att träna extra med F09.  

MATCHER 
Vi har under hösten 2022 spelat i serie Röd 1 och under våren 2023 gick vi upp den nystartade 

Junior 1. Vi har även spelat i Västsvenska Mörkröd B (hösten) och A (våren). 

F08 nivå mäter sig väldigt bra mot de lag som vi har mött i serierna. Att vi dessutom har fina 

resultat från de cuper som vi har medverkat i gör att vi möter oss bra även mot lag utanför 

Halland IBF. Se tabellen nedan. 

 

Deltagande i cuper och placeringar  

1:a placering   F 13 FCH Cup 2022 

3:a placering  F13 Fatpipeinvitation Cup 2022 

3:e placering  F13 Bästkustcupen 2022 

2:a i DM   F08 Hallandsmästerskapen 2022 

1:a placering  F13 Fair Play 2023 

A-slutspel  F13 Örebrocupen 2023 

 

I huvudsak har vi haft bra domare, framförallt när vi spelat i den högre serien. Vid några enstaka 

tillfällen har vi upplevt att domarna från Onsala har försökt vara så ”neutrala” att det i stället vid 

domslut har dömts till motståndarnas favör. På cuper har domarna haft väldigt olika erfarenhet 

vilket gör att det inte går att göra någon generell bedömning.  

ÖVRIGT UNDER SÄSONGEN 
Vad har Ni upplevt mest positivt under säsongen? 

Allt bra bemötande från våra motståndarlag, både spelare och ledare. Alla fina placeringar som våra 

tjejer har uppnått. 

Vad kommer Ni att förändra inför nästa säsong? 

JAS Fokusera mer på snabbhet, explosivitet och styrka då vi spelar i en serie med högre åldersgrupp i 

motståndarlagen. 
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INFÖR NÄSTA SÄSONG 
Bingolotterna var populära att sälja till jul så det kan vi fortsätta med. Dock är alla trötta på att sälja 

papper! 

 

1.10  P-08  
 
LAGET 

Hur många har Ni varit under säsongen? 

17 st 

Hur har antalet förändrats? 

16 när vi startade säsongen och 17 när vi avslutade säsongen. 1 kille valde att gå ner till P09 och två 

killar kom tillbaka som spelade förra säsongen med oss. 

 

Om så är fallet, vad är orsaken till det? 

Två spelare valde att sluta inför säsongen bl a pga sammanslagning med P07 och var inte bekväma 

med detta. När vi drog isär efter nyår så ville de börja då. En av våra 09:or valde även efter 

sammanslagningen att gå ner till P09 under hösten. 

 

LEDARNA 

Hur har ledarsidan sett ut, hur många har Ni varit, hur har det fungerat? 

Vi var 6st ledare från start i P08 en av ledarna följde med sin son ner till P09, så vi har sedan dess 

varit 5st ledare. 4 av dessa ledare har varit med från första året killarna började med innebandy. 

Har Ni varit tillräckligt många ledare under säsongen? 

Ja  

  

TRÄNINGARNA 

Hur har Era träningar fungerat, upplägg, innehåll etc. 

Under hösten var det turbulent i och med sammanslagningen där gruppen och ledarsidan aldrig satte 

sig ordentligt och vi valde att gå isär efter nyår. Efter nyår så har många spelare fortsatt träna med 

P07 en dag i veckan och med P08 2 dagar i veckan samt ibland en gemensam träning med P09 

Vi har under våren arbetat med ett nytt försvarsspel och fortsatt den individuella utvecklingen av 

spelarna. Bland annat att få samtliga spelare att hantera minst två olika positioner.   

 

Hur har Er träningstid fungerat, bra/dåligt. 

Vi har haft måndagar och tisdagar som våraordinarie träningar, detta har inte varit optimalt men 

fungerat ok. En tid var något sen 20-21.30 på tisdagar för vissa spelare i denna ålder.  
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Har tillgång till hall varit ok under säsongen? 

Ja  

Hur har samarbetet med närliggande lag sett ut? 

Vi har som beskrivet ovan vart en turbulent sammanslagning med P07 i starten av säsongen men 

sedan vi gått isär så har samarbtet fungerat bättre igen. Flera av p08 spelarna har vairit med och P07 

i serie och träningar. 

Vi har bjudit 10st spelare från P09 att träna med oss på måndagar efter utskickad intresseanmälan 

från P09. Detta har fungerat väldigt bra. 5 spelare från P09 har även varit med vissa matcher med 

P08 under seriespel. Några spelare från P08 har även varit med och stöttat P09 i deras seriespel och 

cup när spelare där saknats. 

 

MATCHER 

Vilka är Era erfarenheter kring de matcher och cuper Ni spelat, Bra/Dåligt, domarna, eventuella 

resultat etc. 

Seriespelet har fungerat fint. Något få lag i vår serie under hösten. Bättre under våren. Vi ska spela 

Mölndalsungdomscup under våren. 

Vi satte även ett mål under första föräldramötet i innebandyskolan att spela en cup utomlands när 

killarna fyller 15. denna sommar ska laget åka till Prag i Juli och spela Prague Games 2023. där 16 av 

17 spelare kommer följa med och samtliga ledare. Extra kul att nästan alla föräldrar väljer att lägga 

en veckas semester i Prag för att följa laget på plats. Uppföljning kommer kring hur det var. 

  

ÖVRIGT UNDER SÄSONGEN 

Vad har Ni upplevt mest positivt under säsongen? 

Spelglädjen och trygghet för många spelare återkom efter att vi drog isär sammanslagningen. 

Att vi fick tillbaka två spelare som valde att sluta. Sedan ser många fram till ett av de största 

innebandyminne de kommer ha med Prag cupen.  

 

Vad kommer Ni att förändra inför nästa säsong? 

Vi kommer ha ett större samarbete med P09 där vi kommer ha ett eget lag och ett gemensamt lag 

med P09. Vi kommer även fortsätta bjuda in de P09or som vill träna upp med oss. Vi hoppas även att 

de som vill kan få chansen att träna upp med Herrjuniorerna för att de ska få fortsatt utveckling. 

Vilka övriga upplevelser har Ni haft och som Ni skulle vilja dela med Er av? 

Se till att förbereda en sammanslagning bättre och sätt upp gemensamma regler för laget i god tid 

innan första träning och berätta vilka förväntningar som finns. Ta även med spelarna i denna 

kommunikation. Det går att lyckas mycket bättre än vi gjorde men kräver mycket mer arbete av oss 

ledare än vi trodde.  

 

Vilken feedback vill Ni ge föreningen, styrelsen m.fl.? 

Hoppas på att vi kan förbereda mer samarbete på kommunnivå framåt vad gäller en framtida JAS 
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satsning. Detta är min tro att ingen av klubbarna i Kungsbacka klarar detta på killsidan själva utan jag 

Rickard tycker vi redan under nästa säsong behöver starta samtal med klubbarna i Kungsbacka om en 

gemensam satsning på JAS framöver där spelarna tillhör sina moderklubbar men får chansen att ta 

plats i ett stadslag med satsning på JAS på killsidan.  

 

Hur väl tycker Ni kansliet har fungerat avseende tillgänglighet?  

Helt ok.  

  

INFÖR NÄSTA SÄSONG 

Hur ser det ut inför nästa säsong avseende spelare och ledare? 

Uppskattningsvis är vi samma antal, men en spelare kommer inte medverka mycket pga att han 

kommit med i Frölunda Hockey. 

Hur kan vi som förening stötta Ert lag nästa säsong? 

Vet ej. 

 

Hur kan vi förbättra informationen från föreningen/styrelsen/sportchef? 

Tycker att vi borde vara bättre på att marknadsföra båda våra representationslag med tider och plats 

för matcher via mail till medlemmar samt i sociala medier. När vi får fler i publiken till dessa matcher 

så kommer även matcharrangemanget kunna öka och även pressen på kommunen att ge oss bättre 

förutsättningar med nya hallar med mm.  

Är Ni stolta över att vara ledare inom OIBK? Motivera gärna ditt svar. 

Ja vi är samtliga ledare stolta över att vara ledare i denna välmående förening. Det märks ofta när vi 

är ute på cup där det ofta samtalas mycket och stöttas av varandra mellan olika lag oavsett pojk eller 

flicklag.  

 

Med vänlig hälsning 

Ledarna P08 genom Rickard Hansson 

 
 

1.11 F-09  

 

LAGET 

Hur många har Ni varit under säsongen? 

22St Tjejer. 

Hur har antalet förändrats? 

2 Tjejer valde att sluta inför säsongen Och 1 tjej har tillkommit. 
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Om så är fallet, vad är orsaken till det? 

Eftersom dom som valde att sluta inte tränade särskilt ofta så antar jag att det var bristande intresse. 

   

LEDARNA 

Hur har ledarsidan sett ut, hur många har Ni varit, hur har det fungerat? 

Vi fick tillskott på tränarsidan så vi har varit 3st tränare. Fungerat bra. 

Har Ni varit tillräckligt många ledare under säsongen? 

Ja. 

   

TRÄNINGARNA 

Hur har Era träningar fungerat, upplägg, innehåll etc. 

Träningarna har överlag fungerat bra. Oftast mycket träningsvilliga tjejer så lätt att bedriva träningar. 

 

Hur har Er träningstid fungerat, bra/dåligt. 

Träningstiderna har fungerat ok. Önskar gärna att få träna samtliga träningar i Presse. 

  

Har tillgång till hall varit ok under säsongen? 

Det är väl ett generellt problem att vi har för få hallar i Onsala men det har för vår del ändå fungerat 

helt ok. 

 

Hur har samarbetet med närliggande lag sett ut? 

Kan och kommer förbättras nästa säsong så vi har kommit överens med både F08 och F10 om ett 

tydligare samarbete. 

   

MATCHER 

Vilka är Era erfarenheter kring de matcher och cuper Ni spelat, Bra/Dåligt, domarna, eventuella 

resultat etc. 

Vi MÅSTE spela våra hemmamatcher i Presse, Rydet är en fullständig katastrof och borde nyttjas av 

dom yngre lagen först och främst. Man skäms över att ta dit motståndarna. 

Domarna har kort och gott varit briljanta. 

Vi vann 3 av 4 serier (görs ju nya serier vid nyåret) förra säsongen vilket är helt ok resultat. Vi har 

även spelat 11 cuper där vi som sämst kommit 3:a. 

Cup: Placering: 

Salming Start Cup 2:a 

Fatpipe Invitation 3:a 

BästkustCupen 1:a 

Scorpions Cup 2:a 
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Bäst i Halland (DM) 1:a 

Gothia Cup 3:a 

Fair Play Cup 1:a 

FCH Påskcup 1:a 

Warbergsspelen 2:a 

Älvsjöcupen 2:a 

Göteborg Cup 1:a 

  

   

ÖVRIGT UNDER SÄSONGEN 

Vad har Ni upplevt mest positivt under säsongen? 

Att se tjejernas driv att vilja bli bättre hela tiden. Grymt kul att se. 

 

Vad kommer Ni att förändra inför nästa säsong? 

Vi har jobbigt väldigt hårt med passningar och skott senaste säsongen, Nu skall vi jobba på ännu mer 

med spelsystem. 

 

Vilka övriga upplevelser har Ni haft och som Ni skulle vilja dela med Er av? 

Ju hårdare man tränar ju mer tur får man…… 

 

Vilken feedback vill Ni ge föreningen, styrelsen m.fl.? 

Låt dom spela juniorinnebandy så länge dom kan för att när sedan dom blivit gamla nog för damlaget 

då ta det steget. Långsiktigt kommer vi få ett jäkligt bra damlag som kommer ta klubben till nästa 

nivå. Försök att även hålla ihop åldersklasserna så länge det går för att få ett stort urval när det är 

dags för seniorinnebandy.  

Hur väl tycker Ni kansliet har fungerat avseende tillgänglighet? 

Helt ok, men kan bli bättre gällande tillgängligheten. 

   

INFÖR NÄSTA SÄSONG 

Hur kan vi förbättra kansliet till nästa år, något Ni saknar? 

Varför kan vi inte ha försäljning av strumpor, mössor mm i kiosken på presse så att det blir lite mer 

lättillgängligt?  

 

Hur ser det ut inför nästa säsong avseende spelare och ledare? 

Samma styrka som förra säsongen. 

 

Hur kan vi som förening stötta Ert lag nästa säsong? 

Lägg våra träningar och matcher i Presse! 
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Hur kan vi förbättra informationen från föreningen/styrelsen/sportchef? 

Tycker infon fungerat helt ok. Kul att vi börjar synas på diverse plattformar. 

 

Är Ni stolta över att vara ledare inom OIBK? Motivera gärna ditt svar. 

Mycket stolta! 

 

 

1.12  P-09 
 

TRUPPEN 

Vi var 27st. från början, men fyra spelare slutade innan säsongen, två av dem ville fokusera mer på 

sina andra idrotter. Så när vi summerar säsongen är vi 23 spelare kvar. 

 

LEDARNA 

Vi har under säsongen varit fem ledare och samarbetet har fungerat mycket bra där alla har sina 

roller. 

 

TRÄNINGARNA 

Vi tränar väldigt brett, men mycket fokus fortsatt på teknik, skott och passningar. I år har vi även 

börjat fokusera en del på hur vi spelar i försvar, uppspel, anfall. Helt enkelt utbilda våra spelare. 

Vi har tränat tre gånger i veckan, med hög närvaro på de allra flesta. Under våren har vi även erbjudit 

killarna i laget att träna med P08 en dag i veckan. 

  

CUPER & MATCHER 

Vi har under säsongen 22/23 spelat med två lag i serien. 

I höstserierna vinner vi den ena serien och kommer i botten av den andra serien.  

Efter jul hamnar vi i samma serie med båda våra lag (tråkigt). Men efter en riktigt bra vårsäsong 

lyckas vi knipa både 1:a och 2:a platsen i den serien. 

Vi har också lyckats hinna med 6 cuper under säsongen 

Innan jul spelade vi två cuper i Göteborg, Björnslaget där vi slutar 3:a i P08/09 klassen samt 

Bästkustcupen där vi vinner vi B-slutspelet. 

Under våren har vi spelat DM där vi slutade 2:a. Varit på två övernattningscuper, Sibben Cup i Skövde 

och Fair Play Cup i Jönköping där vi i båda tar oss till A-kvartsfinal.  

Cupsäsongen avslutades med Warbergsspelen där vi lyckades vinna hela turneringen som absolut 

måste ses som säsongens höjdpunkt! 

Om vi räknat rätt så har vi spelat 75 matcher under säsongen, så nu blir det lite paus från matcher, 

men vi tränar vidare ett tag till innan det blir sommaruppehåll.   
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FEEDBACK  

Vi tycker att kansliet gör ett fantastiskt jobb och är alltid tillgängliga.  

NÄSTA SÄSONG 

Till nästa säsong kommer vi troligen ha ett eget lag i serie samt ett gemensamt lag med P08. Vi 

kommer fortsatt spela mycket cuper då det är kul att möta nya lag och svetsar samman gruppen så 

att spelarna vill fortsätta. 

 

1.13  F-10/11  

 
Laget 

Under säsongen har några spelare valt att sluta pga. krock med annan sport samtidigt har några nya 

anslutit. Vi har idag 19 spelare. 

Ledarna 

Vi har varit 6 ledare som hängt i. Vi har kunnat samarbeta på ett bra sätt och det har varit ett 

tacksamt antal att var. 

Träningarna. 

Har fungerat bra i stort. Många deltagare på träningarna. Tid har lagts på olika faser i spelet. 

Uppspel, inspel, avslut i ”slottet”, rörelse med och utan boll i spelet, tillbakaspel m.m. Vi har även 

börjat nosa lite på hur man ställer upp och spelar Powerplay samt Boxplay. I år har vi även lagt mer 

fokus på taktiska biten och spelförståelse. Detta har vi gjort genom att visa/öva rent spelmässigt på 

plan samt med hjälp av taktiktavla. 

 Även om vi haft 2 schemalagda inomhusträningar i veckan så har tiden känts knapp, varav ena tiden 

varit på en söndag som tyvärr många gånger ställts in pga match. Vi valde därför att lägga in ett 

fyspass i veckan utomhus på Rydet. Detta gjorde vi för att kunna fokusera på spel och övningar när vi 

tränade inomhus. Risk för skador uppstår med mycket matchande och tränande och därför viktigt 

med knäkontrollsövningar och styrka i sin helhet samt explosivitet, men också vila när det varit 

mycket intensiva perioder med tighta spelscheman då matcher fått flyttats under säsongen. Vi ledare 

har varit observanta genom att lyssna på och se till spelarnas status. 

Vi har haft ett gott samarbete med 09: orna. Vi har stöttat dem med deltagande i seriespel samt 

cuper och de har stöttat oss i framförallt seriespel. Vi avser att fortsätta detta goda samarbete inför 

kommande säsong också. 

Matcher/Seriespel 

Vi haft 2 lag i röd serie, 3 & 4. Tjejerna har spelat bra och utvecklats på ett positivt sätt. Framförallt 

utvecklades deras spel rent taktiskt och deras inställning till hur man genomför match. 

Domarna har hållit en bra nivå.   
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Cuper 

Vi har sammanlagt deltagit i 4 cuper 22/23. Spelarna har uppskattat detta även om det inte alltid gått 

hela vägen spelmässigt. Det har blandats med tårar av besvikelse och glädjetårar.  

De har ändå tagit med sig en hel del positiva upplevelser som vikten av att vara ett lag även utanför 

planen i dessa sammanhang. 

De fick tillslut avsluta säsongen med en välförtjänt slutseger i MUC där glädjen över cupvinsten och 

insatsen/prestationen inte visste några begränsningar. 

Vi har under samtliga cuper haft ett fantastiskt stöd från medföljande familjemedlemmar och andra 

deltagande lag på plats som hejat fram våra spelare från läktaren. 

Resultat: 

Bästkustcupen: Kvartsfinal 

Sibben Cup: Final (2:a) 

Linköping Floorball Games: Semifinal 

MUC: Cupsegrare 

Kommande säsong 

Inför kommande säsong har vi för avsikt att delta i 2 röda nivåer. I skrivande stund har vi inte 

bestämt på vilket sätt. Med två egna lag eller med ett eget och ett delat samarbete med 09: orna. 

Detta ska vi träffas om och talas vid framgent. Vi känner att vi är lite för få för att på egenhand lyckas 

spela i två serier men för många för att endast delta i en. 

Vi ledare som varit i kontakt med styrelse, kansli tycker att detta fungerat bra och haft god kontakt. 

Både David & Lisette har vi upplevt varit tillgänglig.  

Vi har haft en god målvaktsstöttning. Vi har i nuläget endast en målvakt och denna har ”Alex” från 

damlaget vid olika tillfällen stöttat genom att aktivt komma på våra träningar och utveckla målisen. 

Detta har varit tacksamt och mycket uppskattat från vårt håll. 

Vi ser inte någon större förändring i vårt lag. En ledare har aviserat att sluta pga. andra aktiviteter. 

Vi har för avsikt och ambitionen att delta i flera cuper.  

Vi skulle vilja ha 3 träningstider nästa säsong. Minst 2 vardagstider iaf. Erfarenheten från denna 

säsong är att helgträning riskerar att utebli/ställas in då den ofta krockar med matchspel, och då blir 

det många gånger bara en inomhusträning i veckan, vilket vi anser är alldeles för lite. 

Efterfrågar kanske lite stöttning i att börja jobba lite med den mentala biten, framförallt vad gäller 

att hantera motgångar. Viss kunskap av egen erfarenhet finns som framförs men ingen utbildad av 

oss ledare som kan hantera detta på lite djupare nivå. 

Vi är stolta ledare i denna förening. Vi upplever att föreningen är måna om sina ledare och att OIBK 

har ett gott rykte. 
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Mvh 

Ledarna F10/11 

 

1.14  P-10 

LAGET 
Truppen har under säsongen bestått av 18 spelare, vilket är samma som förra säsongen. Några har 
slutat och några nya har börjat, vilket är naturligt när de provar olika sporter. Vi jobbar hela tiden 
med hela truppen som ett lag, utan nivåindelning. 

LEDARNA 
Vi har en delvis ny ledarstab med 5 ledare från och med hösten 2022, så det har varit mycket mer 
stabilt än under förra säsongen. 

SÄSONGEN 
Totalt sett har vi haft en rolig säsong med go stämning på träningar och matcher. Laget har 
utvecklats jättemycket, dels genom nya spelare, dels genom stora kliv individuellt. Vi har gjort många 
kul aktiviteter vid sidan av innebandyn som tex Prison Island och strandstädning med grillning. 

TRÄNINGAR 
På träningarna fokuserar vi mest på att det ska vara roligt att spela och utveckla sig individuellt och i 
grupp. Träningarna ska vara varierade med 3-mot-3, 5-mot-5, övningar, teknikbana, lekar. Det funkar 
bra att köra mer avancerade övningar nu med tex uppspel. Träningstiderna onsdag + fredag har 
funkat bra, även om det har varit lite för tidigt för vissa att hinna till 16:30. Vi har samarbetat med 
P11 ibland och kört gemensamma träningar på söndagar. 

Vi ordnade Höstlovsinnebandy för P11-P08 med ca 50 spelare vilket var lyckat. 

MATCHER 
P10 hade ett lag i seriespel Röd Nybörjare och det gick bra på matcherna. Vi har även stöttat upp P11 
i Blå svår och ibland även lånat in P11 till våra matcher. 

Angående domare så har det funkat fint. Inget snack emot domare, medspelare eller motspelare på 
matcherna. Vi har nolltolerans mot detta i laget. 

CUPER 
Vi spelade FortNox i Växjö och hade en väldigt kul bussresa och spelade fin innebandy på cupen. Vi 
arrangerade Piratcupen med träningsmatcher i samarbete med Sandö P10 vilket var lyckat. Vi gjorde 
fina resultat i MUC och höll jämna steg med de bästa lagen vilket var kul för killarna. 

VARUMÄRKE/NÄTVERK 
Vi snackar mycket med de andra lagens tränare och jobbar för en positiv bild av Onsala Innebandy. 
Strandstädningen är en del av att skapa en positiv bild av klubben och också ge laget möjlighet att 
bidra till något viktigt utanför planen. 

INFÖR NÄSTA SÄSONG 
Vi är tacksamma för allt stöd vi får från styrelsen och kansliet. Vi har gjort en enkät med spelarna 
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som visar på att alla trivs, har kul och vill fortsätta med innebandyn. Alla spelare och ledare är stolta 
över att tillhöra laget och ser fram emot nästa säsong! 
 

   

1.15  P-11 

LAGET 
Hur många har Ni varit under säsongen? Ca 20 killar 
Hur har antalet förändrats? Det har kommit några nya killar under säsongen. Vilket är super 
roligt! 
Om så är fallet, vad är orsaken till det? Andra sporter som har blivit prioriterade 
  
LEDARNA 
Hur har ledarsidan sett ut, hur många har Ni varit, hur har det fungerat? Vi har varit 4 
ledare. 2 tjejer och 2 killar. 
Har Ni varit tillräckligt många ledare under säsongen? Vi skulle behöva vara fler ledare så 2 
av ledarna även är ledare för p08 så är det svårt att få ihop matcher och träningar när det 
krockar. Då vi även ökat antal spelare i truppen så är vi inte tillräckligt många ledare för att 
ge bästa förutsättningarna för killarnas behov. 
  
TRÄNINGARNA 
Hur har Era träningar fungerat, upplägg, innehåll etc. Fortsatt med mer riktade övningar denna 
säsong, för att stärka försvar/anfall och ffa hur man placerar sig och arbetar tillsammans på planen, i 
olika spelsituationer. Det har gett resultat, spelarna utvecklas och många spelare har tagit stora kliv. 
Vi fokuserar mycket på att det ska vara roligt att spela och utveckla sig individuellt och i grupp. 
Träningarna ska vara varierade med 3-mot-3, 5-mot-5, övningar, teknikbana, lekar. Vi fortsätter ställa 
mer krav på killarna att tex hjälpa till att ta upp /ner sargen så att det blir bättre ordning. Samt att vi 
alltid samlas för kort info om träningens upplägg för dagen. 

 
Hur har Er träningstid fungerat, bra/dåligt. Vi vill träna 2 vardagar då många träningar på 
söndagar försvinner då det krockar med matcher och vi inte har fler ledare som kan ta söndagen då 
alla ledare är på match i olika serier. Vi har fått ställa in många söndagar. Några killar i laget har 
tränat och spelat även med p10. 

 
Har tillgång till hall varit ok under säsongen? ja 
Hur har samarbetet med närliggande lag sett ut? Mycket bra samarbete med P10. Vi har 
tränat tillsammans några söndagar samt en del onsdagar. Vi har även lånat spelare vi 
matcher på röd nivå. 
  
MATCHER 
Vilka är Era erfarenheter kring de matcher och cuper Ni spelat, Bra/Dåligt, domarna, 
eventuella resultat etc. 
Intresset för matchspel har varit stort och uppskattat hos våra spelare. Det har varit olika 
resultat på matcherna. Vi har haft två lag i seriespel. Blå svår och Röd nybörjare. 
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ÖVRIGT UNDER SÄSONGEN 
Vad har Ni upplevt mest positivt under säsongen? 
Återigen utvecklingen, märks tydligt att många spelare utvecklas, många har tagit stora kliv 
att hantera boll, klubba och sig själva (motorik/teknik). 

Vad kommer Ni att förändra inför nästa säsong? 

Fortsätta på mer träning på vissa spelmoment (målvaktsträning, försvarsspel, anfallsspel) Samt värva 

nya ledare. 

 

Vilken feedback vill Ni ge föreningen, styrelsen m.fl.? 

Bra utbildningar.  

Hur väl tycker Ni kansliet har fungerat avseende tillgänglighet?  

Mycket bra. Bra med fast tidpunkt och bra tillgänglighet 

  

INFÖR NÄSTA SÄSONG 

Hur kan vi förbättra kansliet till nästa år, något Ni saknar? 

Tycker det fungerar bra nu 

 

Hur ser det ut inför nästa säsong avseende spelare och ledare? 

Just nu ser det positivt ut, vi hoppas däremot på fler ledare 

 

Hur kan vi som förening stötta Ert lag nästa säsong? 

Vara mer delaktig i varje lag för att se över så det fungerar i laget och ledare tillsammans. 

 

Hur kan vi förbättra informationen från föreningen/styrelsen/sportchef? 

Upplever att vi blir bättre och bättre på att använda alla sociala kanaler, hemsida, info via mail och 

whats app (vårt lag)  

 

Är Ni stolta över att vara ledare inom OIBK? Motivera gärna ditt svar. 

Ja, vi uppskattar att föreningen har en god vägledning utifrån framtagna dokument. Styrelsen finns 

nära tillhands ett samtal bort. Även mycket uppskattat med ledarträffar. Vi är tacksamma för allt 

stöd vi får från styrelsen och kansliet. Alla spelare och ledare är stolta över att tillhöra laget och ser 

fram emot nästa säsong! 

 

 

1.16  P-12 
 

LAGET 

LAGET P12 

Hur många har Ni varit under säsongen? 20st spelare + - några under säsongen. 

Hur har antalet förändrats? Vi tappade några vid säsongsstart, men fick tillbaka dom efter några 
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månader ;) Plus ett par nya killar. 

Om så är fallet, vad är orsaken till det? Denna säsong har vi ändrat om lite bland oss ledare och vilka 

som ansvarar för vad, vilket har varit mycket positivt! Vi har genom detta även fått ett mer 

sammansvetsat gäng där vi har skapat en härlig och positiv lagkänsla. Detta genom positiva, roliga 

träningar. Övernattningsläger på Galaxen. Träningsmatcher. Gått på en del matcher där de äldre 

lagen spelat. Helt enkelt skapat en härlig VI-känsla. 

   

LEDARNA 

Hur har ledarsidan sett ut, hur många har Ni varit, hur har det fungerat? Vi har tappat 2 ledare under 

denna säsong. 1 vars barn slutade och 1 där tiden helt enkelt inte räckte till. Vi har däremot fått 

underbara tillskottet Alvin Blomgren som ungdomsledare till gruppen. Detta har verkligen lyft 

intresset för grabbarna då dom ser honom som sin idol och vill bli lika bra som honom! En 

guldstjärna till Alvin! Jag skulle säga att vi är 3–4 aktiva tränare och 1-2 passiva som är med ibland. 

Har Ni varit tillräckligt många ledare under säsongen? Ja 

   

TRÄNINGARNA 

Hur har Era träningar fungerat, upplägg, innehåll etc. Jättebra! Vi har haft 2 ansvariga för 

träningsupplägg som vi andra anpassat oss till. 

Hur har Er träningstid fungerat, bra/dåligt. Helt ok. Samling 16.15 på måndagar är extremt tidigt och 

svårt att hinna till, både för oss ledare och barn. Önskvärt för nästa säsong är lite senare start. 

Lördagarna mitt på dagen är ganska svår, då vi oftast har svårt att få ihop ledare och även barn. Vi 

har större närvaro på måndagar. Önsvärt är att få en förmiddagstid på lördagar. 

Har tillgång till hall varit ok under säsongen? Ja 

Hur har samarbetet med närliggande lag sett ut? Om ni syftar på Onsalas tex P11 eller P13 så har där 

inte varit så mycket samarbete. Vi har haft kanske 2 träningar tillsammans med några från P11. Jag 

önskar ett större samarbete där framöver där grabbarna får möjlighet att träna tillsammans och även 

spela matcher. Vi har många i laget som är på helt rätt nivå för att klara av detta. 

   

MATCHER 

Vilka är Era erfarenheter kring de matcher och cuper Ni spelat, Bra/Dåligt, domarna, eventuella 

resultat etc. Sammandragen har varit bra. Vi som lag hade en tuff start på säsongen, men jisses 

vilken resa vi har gjort. Vi har gått från att förlora nästan alla matcher till att vinna allt och att spela 

otroligt fint och bra. Så roligt att se killarnas utveckling.  

Gällande cuper har vi hittills bara varit med på Warbergsspelen och trots att det var extremt långa 

pauser mellan matcherna så var detta en rolig cup som uppskattades mycket av oss ledare, föräldrar 

och framförallt barnen. I pauserna mellan matcherna skapade vi mycket lagkänsla genom lekar och 

allmänt häng tillsammans. 

Vi ska även vara med på cupen Gbg Floorball festival 29–30/4. 

Att vi missade alla cuper i höstas beror tyvärr på ansvarig ledare, som nu slutat, som inte anmälde 

oss till några cuper. 
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ÖVRIGT UNDER SÄSONGEN 

Vad har Ni upplevt mest positivt under säsongen? Den positiva lagkänslan som vi skapat tillsammans 

och som inte alls fanns innan. 

Vad kommer Ni att förändra inför nästa säsong? Vi kommer att fortsätta i samma spår som vi gjort 

sedan i slutet av förra året genom att skapa roliga, lärorika träningar. Skapa ett team med en härlig 

VI-känsla. Anmäla oss till lite fler cuper. Göra saker tillsammans utanför träningarna. 

Vilka övriga upplevelser har Ni haft och som Ni skulle vilja dela med Er av? Tror inte det 

Vilken feedback vill Ni ge föreningen, styrelsen m.fl.? Har inget 

Hur väl tycker Ni kansliet har fungerat avseende tillgänglighet? Bra 

   

INFÖR NÄSTA SÄSONG 

Hur kan vi förbättra kansliet till nästa år, något Ni saknar? Allt har fungerat bra 

Hur ser det ut inför nästa säsong avseende spelare och ledare? Troligtvis samma som nu. 

Förhoppningsvis några grabbar till. 

Hur kan vi som förening stötta Ert lag nästa säsong? Grymt om vi kan få behålla Alvin. 

Hur kan vi förbättra informationen från föreningen/styrelsen/sportchef? Vet ej 

Är Ni stolta över att vara ledare inom OIBK? Motivera gärna ditt svar. Såklart! Jag tycker att OIBK är 

en bra föreingen med viktiga, bra och sunda värderingar som verkligen satsar på gemenskap, 

delaktighet och utveckling. 

 

 

1.17  P-13 
Vi startade säsongen med 30 spelare och avslutade med 27st. Tre valde att lämna i slutet av 
säsongen pga stökiga träningar fram för allt tisdagarna, andra aktiviteter som tog tid och den sista 
som slutade hade behövt extra coachning då han hade ADHD och autism. Svårt ibland att parera 
dessa barn i större grupper om man inte är många ledare på varje träning. 
I början av säsongen va vi 5–6 st ledare där två av dessa är med i andra IBK lag. Vi kände tidigt att 
den tidiga träningstiden på tisdagar skulle bli bökig. Vi hade mellan 20–25 st barn och endast 1–2 
ledare. Resultatet blev stökiga träningar.  
Vi lyckades få in två nya ledare som kunde stötta upp på tisdagar och vi hade ett ledarmöte där vi 
strukturerade upp träningsinnehållet och regler. Resultatet blev positivt och vi kämpade oss igen 
säsongen. I slutet tappade vi tyvärr vår ena lagledare men Alexander kliver in där istället. Vi har delat 
upp vissa uppgifter/system/cuper/ laguttagare mm på oss tränare och det fungerar väl. 
Inför nästa säsong önskar vi såklart en senare tisdagsträningen, önskemål 17:30! Vi har inte lyckats få 
till nått samarbete med närliggande lag tyvärr.  
Matcherna har fungerat bra inför nästa säsong går vi ner till 2 lag på blå nivå medel då det varit svårt 
att få ihop 3 lag som var anmälda i år.  
Vi har varit på två cuper där vi åkt på den del förluster men man beror på nervositet. Domarna har 
varit bra kunde dömma mer för osportsligt beteende.   
Summerat då har det varit positivt att vi fått in två nya ledare och vi har fått bättre ordning på våra 
träningar och bättre innehåll.  Någon tränare har jobbat extra med cuper och magstärkande aktivitet 
som att vi åkte och såg på Pixbo herrar. Där fick vi sedan gästa en match och spela i deras 
periodpaus.  
Inför nästa säsong vill vi ha ett tidigt ledar- och föräldrarmöte. Fortsätta med mer strukturerade och 
planerade träningar som kan hållas på teams 1 ggr/månad.  
Någon rolig kick off finns också tankar på.  
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Vi har även en ny tränare påväg in efter att en slutat. Hade varit bra om en tränare kan ta extra 
ansvar för Matchkläder och målvaktskläder och hålla detta uppdaterat.  
Önskvärt om alla tränare kan få tagg och att laget kunde fått nyckel till kansliet för ev matcher på 
Rydet.  
Kansliet kan vara svårt att nå. Hade varit bra med fortsatt dag/tid då det var bemannat. 
 
Önskvärt om IBK kunde starta någon form av övningsbank med lämpliga innebandyövningar på grön, 
blå samt röd nivå gärna infilmat så man kan titta på dem.   
Ledarna skulle gärna vilja gå de nya träningsoverallerna då hade vi blivit ännu stoltare än vi redan är. 
//stort Tack Ledarna P13! 
 

 

1.18  P 14 
 
Inför i år har tränargruppen fått ett tillskott på flera tränare, däribland med riktiga erfarenheter från 
att spela och träna innebandy. Detta har lett till bättre och mer uppstyrda träningar men även till 
bättre flyt och bättre ordning. Antalet barn är ungefär samma som ifjol, 20-25 men några som slutat 
och några som tillkommit. Träningstiden har varit ok, även om det märks att barnen håller på med 
flera olika idrotter och att de kommer direkt fån annan träning eller åker vidare direkt till nästa pass. 

Genomförda sammandrag har varit välordnade och uppskattade hos både barn och ledare. 

Avslutande Onsalaspelen var en rolig tillställning och en bra avrundning på säsongen, även om 

ambitionen är att vi ska hålla kvar halltiden över sommaren för lek och spel med klubba och boll om 

intresset är tillräckligt stort 

Till nästa säsong är ambitionen att utöka till två träningar per vecka, barnen känns mogna för det nu. 

Förhoppningsvis en vardagkväll och en helgförmiddag. Förhoppningen är också att tränargruppen 

kvarstår som idag då det fungerat bra i år. 

Förbättringspotential till nästa år är i viss mån information från klubben till både oss tränare och 

föräldrarna. Exempelvis har vi kommit till vår träningstid för att mötas av matchsammandrag för 

annan åldersgrupp, utan information, där vi behövt förklara för spelare och föräldrar i dörren. Ett 

besök från någon äldre spelare hade också varit givande, som förebild men även för att lära ut nån 

bra övning. 

 

 

Ett stort tack till alla ledare för säsongen 2022/2023 

Lisette Wallström  

Ordförande 


